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Tak, ako každý rok, aj tento sa konala týždňová odborná prax na Počúvadle pre nás, geodetov.
Už od prvého ročníka sme sa tešili na tento týždeň. Aj keď sme si ešte deň predtým nevedeli
predstaviť, ako to vlastne celé zvládneme, držali sme sa statočne.

  

V prvý deň, v pondelok, keď sme dorazili, išli sme sa zoznámiť s okolím. Ocitli sme sa uprostred
nádhernej zelenej prírody. Lúky boli rozsiahle a zaliate slnkom. Po dokreslení meračského
náčrtu sme sa iba zvalili do trávy a relaxovali.

  

V utorok nastal deň D. Ráno o siedmej nás z pokojného spánku vytrhlo hlasné klopanie na
dvere a veselý prenikavý hlas pána profesora Vrtáka. V tom momente bola celá chata na
nohách. Po raňajkách sme sa všetci rozpŕchli do izieb, hodili na seba typické oranžové
smetiarske vesty, schmatli všetky zápisníky, čo sme našli a išlo sa na meračku. Vonku nás
oblial studený vietor, no aj tak sme odhodlane nasledovali pani profesorku Osuskú s nádejou,
že nám podrobnejšie opíše, čo máme vlastne robiť. Po skúške nivelačného prístroja, keď sme
sa tvárili, že nám to vyšlo, presunuli sme sa dole kopcom k nivelačnému bodu a začali
nivelačný ťah. Po dopoludní plnom sklamaní, keď nám čísla nevychádzali, nakoniec sme sa
všetci konečne dopracovali k úspešnému výsledku a do tvárí sa nám vrátila farba života.

  

Po výdatnom obede sme si mohli všetci konečne oddýchnuť na izbách. Na chate sa ozývala
hlavne hudba a smiech. Zábavu nám však skoro sekli, keď nás návštevníkov stadiaľ
vysáčkovali s tým, že už je desať hodín. Tak sme sa s nevôľou vrátili na svoje izby a mohli ísť
počítať ovečky.

  

V stredu po ďalšom uši-trhajúcom budíčku a po raňajkách sme nabehli na tachymetriu. Keď
sme sa prestali biť o jedno stanovisko, každá skupina sa teda usadila na tom svojom osudovom
bode a začali sme merať. Počasie nám konečne prialo. Bolo krásne slnečno a veľmi dobre sa
nám pracovalo, keď sme mohli behať po vyhriatej zelenej lúke s výtyčkami a vysielačkami. Keď
sme sa dopracovali na koniec lúky, kolená nám išli odpadnúť. Zvalili sme sa teda do trávy na
kopčeku a nechali sa štekliť slnečnými lúčmi. Až vnútri sme zistili, že sme to s opaľovaním
trošku prehnali. Všetci unavení sme nevedeli, kde si máme skôr ľahnúť. Na chate zavládol tichý
spánok. Ani túžba po teplej sprche sa nenaplnila, keďže domáci z nás asi chceli vychovať
ľadové medvede.

  

Zvyšok týždňa bol už úplne pohodový. Vo štvrtok sme sa už len pohrali s miestopismi a mali
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sme od geodézie úplné voľno. Ďalej sme si užívali, že sme všetci spolu pokope a za ten čas
sme poriadne utužili kolektív.

  

Večer nás čakala opekačka. Sedeli sme pri ohníku, sem-tam sa ozývalo brnkanie na gitare,
prípadne iné hudobné nástroje. Vzduchom sa šírila vôňa špekačiek a iných dobrôt, no hlavne
veselá nálada.

  

V piatok, posledný deň pred odchodom, sme siahli na dno našich síl. Vybrali sme sa na Sitno.
Vyše tridsať zadychčaných výrazov sa teperilo na kopec a ozývalo sa väčšinou iba fučanie. Keď
sme sa vyškriabali hore, bol to neopísateľný pocit víťazstva, no zároveň aj zúfalstva, že nás tam
nemôžu nechať, ale musíme sa vrátiť aj naspäť dole. No výhľad zhora bol skvelý, takže to stálo
za to.

  

V deň odchodu sme sa trošku smutne, že už opúšťame toto pekné miesto, vyteperili s kuframi
von a s posledným nádychom počúvadlianskej atmosféry sme nastúpili do autobusu. Zostalo
nám už iba spomínať na tento skvelý a nezabudnuteľný týždeň plný dobrodružstiev.

  

Danka Stančeková II.E
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